




















Závěrečná zpráva z ankety a setkání (27. 11. 2022) 

1. Revitalizace parčíku s hřištěm má jednoznačnou podporu. V anketě se pro ni vyslovilo

94 % respondentů.

2. Podpora cest podle vyšlapaných pěšin má jednoznačnou podporu. V anketě se pro ni

vyslovilo 84 % respondentů. Preferován je vsakovací povrch cest. Na setkání byl kladen

důraz na návaznost cest do nemocnice nebo vnitrobloku zejména návazné přechody

(zcela prioritní je přechod do nemocnice).

3. Většina respondentů v anketě (57 %) vyslovila podporu velké multifunkční sestavě na

hřišti. Na setkání někteří upozornili na možné problémy s údržbou a dali ke zvážení tzv.

„pavouk“. Budoucí vybavení hřiště by mělo být v souladu s nedalekým hřištěm ve

vnitrobloku Soběslavská, které je zaměřené na menší děti (do vnitrobloku lidé žádali

pískoviště a úpravu stávajícího vybavení), tam by mohl být také situován požadovaný

hmyzí domeček. Hřiště v parčíku může (i vzhledem k blízkosti komunikací) tedy sloužit

primárně starším dětem. Jedním z požadavků na setkání bylo „něco neformálního pro

teenagery“.

Z důvodu nedostatečného prostoru je nutné vyloučit požadavky na: basketbalový koš, 

prostor pro výuku jízdy na kole či na bruslích, kuličkovou dráhu, workout. Z tohoto 

důvodu byla též vyloučena řešení z jiných větších hřišť (Gutovka, Geotheanlage, U 

českých loděnic atd.). Trampolína má  nevýhodu, že podléhá rychlé devastaci, je velmi 

často mimo provoz. Ke zvážení je umístění pingpongového stolu.  

Povrch by měl být kombinací zpevněných a nezpevněných ploch. 

Podněty k prověření: pítko, mžítko, WC. 

4. Zastínění některé části hřiště podporovalo v anketě 67 % respondentů. Ke zvážení je

pergola. Naprostou podporu na setkání mělo přírodní zastínění vzrostlou zelení.

5. Pro bezpečnostní prvky (např. oplocení) se vyslovilo 61 % respondentů. Na setkání se

diskutovala možnost oplotit přírodním oplocením celý parčík příp. minimálně stranu

k nemocnici – oddělení od provozu nemocnice, který bývá zvláště ve všední den velice

intenzivní. Diskutovala se též ochrana před psy a možnost osvětlení (časovaného či

stmívacího) uvnitř parku.

6. Mobiliář a různé. Na setkání padl požadavek na různorodý mobiliář, např. také stolek.

Některé lavičky by mohly být se šlapadlem. Bylo požadováno též doplnění psích košů

v okolí.

Zásadní požadavky vzešlé ze setkání: navýšení zeleně a oddělení parku od provozu 

nemocnice. 

Zpracoval Karel Světlík 2. 1. 2023
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